
Poleg Triglava morda še Zalog
Še pred leti je bilo v naši občini več kinematografov. Imeli smo jih na

Vevčah, v Zalogu, Zadobrovi, Hrušici, Dolskem, Mostah, Polju in se-
ceda na Kodeljevem, kjer obstaja še danes, vendar posodobljen in po-
lepšan. Dvorane, ki so bile namenjene filmskim predstavam, smo pri-
čeli uporabljati v droge namene. Žadnji Idnematograf, če seveda od-
štejemo še obstojed kino Trigtav, je bil v Zalogu. Tega smo ukinili ne-
lcako pred dvema letoma.

Danes se v občini lahko poh-
valimo Ie še z enim kinematogra-
fom, ki je resda lep in sodoben,
toda — ali je to za naše potrebe
dovolj? Je res, da raje zahajamo
na ogled filmskih predstav v
mesto kot v »svoj« kino na Ko-
deljevem. Direktor podjetja Ki-
nematografi Ljubljane Albert
Vodnik pravi, da so v kinu Tri-
glav pričakovali boljši obisk kot
ga beležijo sedaj. Videti je na-
nrreč, da si prebivalci, ki so se v ta
del Ljubljane preselili iz mest-
nega središča, pa tudi iz okolice
Ljubljane, rajši ogledajo filmsko
predstavo v mestnem kot pa v
predmestnetn kinematografu.
Tudi poskusi, da bi bila prva so-
botna predstava v kinu Triglav
namenjena otrokom, niso bili

uspešni. Gledalcev je bilo pre-
malo. Morda bodo s tem še po-
skušali, toda glede na to, da je
edini otroški kino v Ljubljani
Mojca v Siški kar precej odda-
ljen za našega občana, so priča-
kovali, da bo najmlajših obisko-
valcev več. Na splošno pa so se-
deži v kinu Triglav najbolj zase-
deni takrat, ko vrtijo filme z ak-
cijsko vsebino in ne tako imeno-
vanih resnejših filmov.

Zato glede na načrte podjetja
Kinematografi v prihodnjih letih
ne tnoremo pričakovati kakih ve-
likih sprememb. Kinematografi
Ljubljane so v srednjeročnem
načrtu za obdobje 1981 — 1985
sicer predvideli popravila in po-
sodobitev dvoran za predvajanje
filmov na obrobju Ljubljane. Na

spisku je tudi nekdanji kino
Zalog. O tem sože tekli pogovori
s predsednikom te krajevne
skupnosti, vendar mora biti pro-
stor prej gradbeno prenovljen,
šele nato bi Kinematografi na-
mestili vanj sodobno opremo za
predvajanje filmov. To pa je do
Ieta 1985 tudi vse, kar bo na tem
področju v občini novega.

Pred časom je bil sicer govor,
naj bi tudi Štepanjsko naselje
dobilo kinamatografsko dvora-
no. Vendar pa pri Kinematogra-
fih o tem za zdaj ne vedo pove-
dati kaj več. Za potujoče kine-
matografe (s katerimi so oni sicer
ne ukvarjajo več, sta pa v Slove-
niji še dva) pa skoraj ni več pov-
praševanja. Njih kakovost je na-
vadno slabša, tudi dvorana je za
ta nemen pripravljena na hitro,
projektorji so ozkotračni. K
zmanjšanju zanimanja za te vrste
predstav sta seveda prispevala
svoje tudi televizija in šole, ki
imajo tako rekoč vse že svoje
kino projektorje. D.J.


